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Vammaisneuvosto on kiinnostunut kuulemaan isommissa taajamissa tehtyjen 
esteettömyyskartoitusten ja niissä tehtyjen huomioiden tilannetta. 

 
Esittelijä  

Puheenjohtaja 
 
Esitys  

Vammaisneuvosto on esittänyt kutsun Jenny Rantamölölle ja Pia Korteniemelle tulla kertomaan 
vammaisneuvostolle tilannekatsauksen esteettömyyskartoituksiin liittyen. 
 

Valmistelija 
Puheenjohtaja 

 
Päätös  

Jenny Rantamölö ja Pia Korteniemi tulivat kertomaan Kirkonkylän, Rajamäen ja Klaukkalan 
toteutettujen esteettömyyskartoituksissa havaittujen haasteiden tilannetta.  
Kooste havainnoista on lähetetty vammaisneuvoston jäsenille. Pohdittiin toimenpiteistä viestimistä 
ja asian esille nostamista. Vammaisneuvostoa voi käyttää vaikuttimena yksityisille ja muille 
toimijoille osoitettujen korjausehdotusten eteenpäin viemiseksi.  
 
Klaukkalaan toimitetaan n. 15 uutta penkkiä sekä roskiksia ympäri kuntaa.  
 
Keskusteltiin sähköpotkulaudoista ja niiden tuomasta haasteesta esteettömään liikkumiseen. 
Haasteita esiintyy varsinkin Klaukkalassa. Kunnossapitoon tulee olla yhteydessä haastavissa 
tilanteissa tai jos sähköpotkulaudat ovat haastavissa paikoissa. Sähköpotkulautojen 
pysäköintikieltoja on mahdollista laajentaa. Nopeusrajoitus tällä hetkellä käytössä vain 
viikonloppuisin. 
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